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Gonderange

apartment - 1 bedroom
90 m2

This lovely high-end, fully furnished one-bedroom apartment in Gonderange has been rented!

This 90 sqm duplex features an entrance with a wardrobe, an open kitchen on a large living room, and a separate toilet. The duplex has a large bedroom with
wardrobes and a shower room upstairs.

Approximately 20 minutes from the Kirchberg district, the apartment is located in Gonderange, a Junglinster commune that provides all necessary amenities.

If you need any further information or an estimate of your property, don’t hesitate to contact our great team! Supereal. smart real estate.

••••••••••••••••••••••

Ce superbe duplex 1 chambre meublé à Gonderange a été loué !

D’une superficie de 90 m2, il comprend une entrée avec placards, une cuisine ouverte sur un grand séjour avec de nombreux rangements et un wc séparé.
L’étage supérieur offre une grande chambre avec placards ainsi qu’un espace salle-de-douche.

À environ 20 minutes du quartier du Kirchberg, le duplex se trouve à Gonderange, commune de Junglinster qui propose toutes les commodités nécessaires.

Pour plus de renseignements ou une estimation de votre bien, n’hésitez pas à contacter notre super équipe ! Supereal. smart real estate services.

reference : r_bra_22087 / year of construction : 2017
furnished / separate wc / 1 bathroom(s)
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